Introduction of Members.

(Lord Dorchester, Governor. 1795.)

North America, and him the said Jacob, Bishop of Quebec, and its dependencies in North America, Lord Bishop of Quebec, and its dependencies in North America, within our said Province, do by these presents advance, prefer, erect, appoint and create, and we have appointed, given, granted, and by these presents, for Us, our Heirs and Successors, do appoint, give and grant unto him, the said Jacob, Bishop of Quebec aforcsaid, the name, state, degree, style, dignity, title and honor of Lord Bishop of Quebec aforesaid, within our Province of Lower-Canada, in North America aforesaid, to have and to hold the said name, state, degree, style, dignity, title and honor of Lord Bishop of Quebec aforesaid, unto him, the said Jacob, Bishop of Quebec, in perpetual succession for ever within our said Province, willing, and by these presents granting for Us, our Heirs and Successors, that the said Jacob, Bishop of Quebec and his successors aforesaid, and every of them, successively, may bear and have within our said Province the name, state, degree, style, dignity, title and honor of Lord Bishop of Quebec aforesaid, and they and every of them successively may, within our said Province, be called and styled by the name of Lord Bishop of Quebec and its dependencies in North America; Lastly we will, and by these presents for Us. our Heirs and Successors, do grant to the said Jacob, Bishop of Quebec, that these our Letters Patent, or the enrolment thereof, shall be sufficient and effectual in the law for the dignifying and investing him, the said Jacob. Bishop of Quebec, and his successors aforesaid, with the title, state, dignity and honor of Lord Bishop of Quebec aforesaid, within our said Province. In testimony whereof we have commanded and caused these our Letters to be made Patent, and the Great Scal of our said Province of Lower-Canada to be hereunto affixed, and the same Letters to be duly enrolled and entered of record in one of the books of Registry and enrolment in our Register's Office of our said Province of Lower-Canada, at our City of Quebec. Witness our trusty and well beloved the Right Honorable Guy Lord Dorchester, our Captain General and Governor in Chief in and over our Provinces of Upper and Lower-Canada, in America, at our Castle of St. Lewis, in our City of Quebec, the twenty-ninth day of May, in the thirty-fourth year of our Reign, and year of our Lord, one thousand seven hundred and ninety-four.

(Signed) D. G.

(Signed) GEORGE POWNALL, Secy.

The House being moved,

As it appears to this House, that the Right Reverend Father in God, Jacob, Bishop of Quebec, by His Majesty's Letters Patent, bearing date the twenty-ninth day of May last, was advanced, preferred, erected, apmore fully does appear, and as the said Lord Bishop of Quebec has been, in consequence of the King's Writ of summons, sworn in as a Member of this House, resolution of this House) shall have precedence in stant aucune Résolution précédente de cette Cham-

America, to the state, degree, dignity and honor of l'Amérique du Nord, à l'état, dégré, dignité et honneur Lord Bishop of Quebec, and its dependencies in North de Lord Evêque de Québec, et de ses Dépendances dans America, within Our Province of Lower-Canada, in l'Amérique Septentrionale, dans Notre Province du Bas-Canada, dans l'Amérique du Nord, et lui, le dit Jacob Evêque de Québec, et de ses Dépendances dans l'Amérique Septentrionale, Lord Evêque de Québec et de ses Dépendances dans l'Amérique Septentrionale, dans Notre dite Province, Nous l'avançons par ces présentes, préférons, élevons, appointons et créons, et nous avons appointé, donné, accordé, et par ces présentes, pour Nous, nos Héritiers et Successeurs, nous appointons, donnons et accordons à lui, le dit 7acob Evêque sus-mentionné, le Nom, Etat, Dégré, Dignité, Titre et Honneur de Lord Evêque de Québec susdit, dans Notre Province du Bas-Canada dans lAmérique Septentrionale susdite, pour avoir et tenir le dit Nom, État, Dégré, Titre, Diguité et Honneur de Lord Evêque de Québec sus-mentionné, pour lui, le dit Jacob Evêque de Québec et ses Successeurs Evêques de Québes en Succession perpétuelle pour toujours dans Notre dite Province, voulant par ces présentes, pour Nous nos Héritiers et Successeurs, que le dit Facob Evêque de Québec et ses Successeurs sus-mentionnés, et chacun d'eux successivement, puissent porter et avoir, dans Notre dite Province, le Nom, Etat, Dégré, Dignité, Titre et Honneur de Lord Evêque de Québec ci-dessus, et cux et chacun d'eux successivement pourront, dans notre dite Province, être appellés et porter le Nom de Lord Evêque de Québec, et de ses Dépendances dans l'Amérique Septentrionale; Enfin Nous voulons, par ces présentes, pour Nous, nos Héritiers et Successeurs, que nos présentes Lettres Patentes au dit Jacob, Evêque de Québec, ou l'enrégistrement d'icelles, soient suffisantes et efficaces en Loi, pour élever et honorer le dit Jacob Evêque de Qué-bec et ses Successeurs susdits, du Titre, de l'Etat de la Dignité et de l'Honneur de Lord Evêque de Québec susdit, dans notre dite Province. En foi de quoi, nous avons fait rendre ces présentes Lettres Patentes, et à icelles fait apposer le Grand Sceau de Notre dite Province du Bas-Canada, et nous avons ordonné qu'elles fussent duement enrégistrées dans un des Livres des Régistres dans l'Office de notre Greffier des Régistres de notre dite Province du Bas-Canada, dans notre Ville de Québec. Témoin notre Fidèle et bienaimé le Très Honorable Guy Lord Dorchester, Notre Capitaine Général et Gouverneur en Chef, dans et sur Nos Provinces du Haut et du Bas-Canada en Amérique ; à Notre Château Saint Louis, dans Notre Cité de Québec, le vingt-neuvième jour de Mai, dans la trente quatrième Année de Notre Règne, et dans l'Année de Notre Seigneur, Milsept cent quatre-vingt-quatorze.

> (Signé) D. G.

(Signé,) GEO. POWNALL, Sec.

Ayant été proposé,

Que comme il parait à cette Chambre, que le Très Révérend Père en Dieu, Jacob, Evêque de Québec, en vertu des Lettres Patentes de Sa Majesté, en date du vingt-neuvième jour de Mai dernier, a été avancé, pointed and created Lord Bishop of Quebec, by the préféré, élevé, appointé et créé Lord Evêque de Québec, name, state, degree, style, dignity, title and honor par le Nom, Etat, Dégré, Dignité, Titre et Honneur of Lord Bishop of Quebec, as by his Letters Patent de Lord Evêque de Québec, aiusi qu'il le parait plus amplement par les dites Lettres Patentes, et que comme le dit Lord Evêque de Québec, a été, en conséquence du Writ de Sommation du Roi, assermenté it was therefore proposed to be resolved-That it comme un Membre de cette Chambre, Cette Chamis the opinion of this House, that the said Jacob, bre détermine, "Qu'il est de l'opinion de cette Cham-Lord Bishop of Quebec, (notwithstanding any former bre, que le dit Jacob, Lord Evêque de Québec (nonob-